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Beste Vennepers, 

De Dorpsraad heeft een paar drukke maanden achter de rug. Wij hebben ons hard 

gemaakt voor een betere doorstroming van verkeer door Nieuw-Vennep, de gehele 
gemeenteraad plus ambtenaren mogen ontvangen en richten ons nu op de mogelijke 
komst van flexwoningen op het voormalig zwembadterrein. 

Ik ben erg blij met de goede samenwerking met de ondernemers en winkeliers. 

Gezamenlijk geven we een sterk geluid af richting Hoofddorp. Gelukkig dat de 
wethouder nu, na enige moeite, akkoord is gegaan met een Verkeersplan (VSP) waar 
Vennepers wat aan gaan hebben.  

We zien dezelfde moeite om goed naar inwoners te luisteren terug bij het centrum. 

Na veel aandringen is de, reeds een jaar geleden beloofde planning, eindelijk 
zichtbaar voor iedereen en heeft de wethouder na aandringen van de VVD toegezegd 
om in het tweede kwartaal met nieuws te komen. Dit lijken allemaal kleine dingen, 

maar als het zo gemakkelijk was….. 

In ieder geval werkt de Dorpsraad samen met de gemeente om het Harmonieplein en 

het centrum er goed onderhouden uit te laten zien. Mocht er uiteindelijk niet 
gebouwd worden (waar we niet van uitgaan), dan is er in ieder geval een omgeving 

waar iedereen graag verblijft. 

Aan het begin noemde ik ook flexwoningen op het voormalige oude zwembadterrein 

aan de Oosterdreef. Ondanks alle positieve inzet van omwonenden om mee te 
denken met de gemeente, is het college toch van mening eerst een besluit te nemen 

en pas daarna de inwoners te informeren. Deze ambitie voor participatie achteraf 
zorgt voor onnodig veel onrust, vertraging en toont ook een wantrouwen richting de 
inwoners. We gaan er dan ook vanuit dat de gemeente haar plannen eerst goed gaat 

bespreken met inwoners voordat deze worden uitgevoerd of doorgedrukt. 

 

Dank voor jullie steun aan de Dorpsraad en op naar een mooi centrum en Nieuw- 

Vennep! 

Martijn Schouten,  voorzitter 

 


